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PRoroKó¿ xn i t03

Z POSIEDZENIA KOMISJI ROLNTCTWA I INTEGRACJI

z uNr4 EUROPEJSKA.

ODBYTEGO DNIA 23 _ 05 - 2OO3R.

Komisja w skladzie wg listy obecnoSci stanowiqcej zalqcznik do niniejszego

protokolu rozpoczpla obrady wg nastgpuj4cego porz4dku:

l. Rozpoczpcie obrad.

2. Odczytanie protokolu z ostatniego posiedzenia komisji.

3. Analiza materialów na sesjg.

4. Informacja o dzialalnoSci WODR - Modliszewice na terenie gniny Jgdrzejów.

5. Informacja o stanie rolnictwa zapierwsry kwartal 2003r.

6. Rozpatrzenie ofert do2ynkowych.

7. Zakoiczenie obrad.

AD. 1. Przewodniczqcy komisji p. Krzysztof Swietlik przywital czlonków Komisji

iprzybylych goéci, a nastgpnie poprosil o rozpoczgcie obrad.

AD. 2. Przewodnicz4cy komisji p. Krrysztof Swietlik odczytal protokól

z poprzedniego posiedzenia komisji, klóre odbylo siE 25 - 04 - 2003r, po czym

komisja zaopiniowala go pozytywnie.

AD. 3. Radny Baraúski wystqpil z wnioskiem

Wniosek przeglosowano j ednogloénie.

W zwi4zku z tym p. Jan Palczyúski przedstawiciel Wojewódzkiego Osrodka

Doradztwa Rolniczego w Modliszewicach przyst4pil do przedstawienia informacji

o jego dzialalnoSci na terenie gminy Jgdrzejów. Informacje zostaly spisane

i stanowi4 zalqcznik do niniejszego protokolu. Po ich przedstawieniu radni przeszli

do zadawania pytaú.

Radny Król ,,Ile musimy odst4pió z opryskami od budynków mieszkalnych?".



P. Palczyúski ,Nie ma takiej normy, która nakarywalaby, czy teL okreSlala

tq zalehnoSó w metrach. Teoretycznie jest to opracowane. Aby kupió oprysk

o wysokiej klasie toksycznoSci trzeba mieó specjalne zaíwiadczenie. Ale

w praktyce nie jest to egzekwowane w ogóle. Sprzedawcy nie kontrolujq

zaíwiadczeú, oprysk taki moZe kupió kahdy kto chce."

Kolejne pytanie zadal radny Baraiski ,jak realizowane jest zarzqdzenie Wojewody

odnoSnie wycigcia zywoplotów i glogu w okolicy pól z powodu roznoszenia przez

nie rdzy zbohowej?".

P. Palczyúski ,,nie posiadam takich informacji. Na pewno wycina sip stare

niepotrzebne drzewa."

Glos w tej sprawie zabrala p. Stanislawa Leéniewska Naczelnik Wydziatu

Rolnictwa i Ochrony Srodowiska Mówiqc, ,Ja mogg udzielió odpowiedzi na to

pytanie. Zarzqdzenie Wojewody w sprawie glogu jest realizowane, poniewaz glóg

atakuje nie tylko zbola, ale takZe drzewa owocowe (np. grusze).

Kolejne pytanie zadal radny Swietlik ,,mnie interesuje, jaka jest cena atestacji

opryskiwacry i czy sqna ten cel dotacje zbuüetu gminy?".

Odpowiedzi udzielita p. Leéniewska ,,Niestety gmina nie daje dotacji na ten cel.

Przyczynil sig do tego brak funduszy, które pochlania rekultywacja wysypiska

Smieci w Lysakowie. Srodki na ten cel mo2na natomiast uzyskaó z Powiatowego

Funduszu Ochrony Ro6lin. Oczywiécie wysokoió dotacji zale\ od rodzaju

opryskiwacza".

NastEpnie $os zabral radny Sgk ,Ja mam pytania do p. Palczyriskiego. Czy

organizujecie Paústwo jakieS zebrania na temat klasyfikacji zbóL, nasiennictwa?".

P. Palczyúski ,,obecnie nie organizujemy takich zebrai. Jedynq form4

przekazywania wiedzy i udzielania informacji na temat nasiennictwa sq

indywidualne szkolenia na ten temat w domu rolnika. Muszg jednak powiedzieé,2e

ciesz4 sip one malym zainteresowaniem".

Pofwierdzila to p. Leiniewska ,,Z,gadzam siE. Gmina równieZ podjpla kroki celem

przekazania informacji o nasiennictwie. Specjalnie na te potrzeby mial przyiechaó

specjalista w tej dziedzinie p. Walczak, ale niestety, akcja nie znalazla odzewu

wéród rolników i szkolenia takie nie odbyty sig."



Na to p. SEk ,,C4 bgdziecie Paústwo sprowadzaó szlachetne odmiany zbóL, które

u nas ciE2ko siE aklimatyzujq i w wigkszoSci wyginqty?"

p. palczyriski ,My jako Wojewódzki Osrodek Doradztwa Rolniczego

w Modliszewicach moZemy udzielió informacji o cechach zbóit, zimoodpornoSci

i wydajnoSci, nie sprowadzamy ziama. Czyni to Centrala Nasienna w Kielcach.

Stacj a Doswiadc zalna Oceny Odmi an w Stupi Jpdrzej ows kiej . "

Na tym zakoftczono pytania do goScia. Komisja przeszla do kolejnego punktu obrad.

AD. 4. Najwigcej w4tpliwoSci wzbudzity u radnych informacje na temat pracy

Burmistrza miEdzy sesjami, a szczególnie zarz4dzenia w sprawie wyraZenia zgody na

dzierZawE gruntów stanowi4cych wlasnoSé gminy. W tym celu przewodnicz4cy

Swietlik poprosil o wyjaSnienia inspektora Wydziatu Geodezji i Gospodarki Gruntami

p. Woiciecha Abramowicza. Jego informacje byly czytelne i rozwialv watnliwoSci

radnych. Wszelkie inne punkfy w programie VII sesji Rady Mieiskiei w J9drzeiowie

zaopiniowarrc pozytywnie. Ponadto przewodniczqcy Swietlik odcrytal tu pisma

skierowanych do Rady Miejskiej w Jgdrzejowie i Burmistrza Jgdrzejowa p. Leszka

Kapci wystosowane przez Migdzyzakladowq Organizacjp Zwiq,zkowq NSZZ

,,solidarno$ó" w JEdrzejowie, Zwiryek Nauczycielstwa Polskiego Zarzqd Oddzialu

w Jgdrzejowie oraz Rady Rodziców szkol: Gimnazjum rc 2 i Szkola Podstawowa nr 4

w Jgdrzejowie i poprosil o ustosunkowanie sig do nich radnych. Glos zabtal radny

Zigbiriski, który powiedzial. ,,Cala spawa rozchodzi siE tutaj o rozdzielczoSó Rad

pedagogicznych, Samorzqdów Uczniowskich i Rad Rodziców w nowej szkole, zatem

o to, co chcieliémy zmienió na ostaÍriej sesji. niestety nie zostalo to ujgte

w przedstawionym nam Statucie z poprawkami. W tym miejscu praglQ zloQé

wniosek:

Samorz4dów Uczniowskich, Rad Rodziców. Wniosek komisja przeglosowala.

Za - 3 osobv.

Przeciw - nikt nie glosowal.

Wstrzymalo siE od glosu - 3 osobY.



AD. 5. Nastgpnie p. Stanislawa Leéniewska przedstawila informacje na temat

rolnictwa zapierwszy kwartal 2003r, stanowiq one zalqcznik do niniejszego protokolu.

Po przedstawieniu informacji radny Swietlik zadal pytanie ,$edy rozpocznq siE

prace nad Euroubojni4?".

P. LeSniewska ,juz w czerwcu rozpoczn4 sig prace melioracyjne, porz4dkowanie

terenu".

AD. 6. W zwipku z brakiem ofert dozynkowych radni wysungli wniosek

Jgdrzejów, to wnioskujemy, aby odbyty sig na Piaskach lub w Skroniowie..-,

AD. 7. Na tym zakoúczono obrady Komisji Rolnictwa i Integracji z Uni4Europejsk4.

Protokolowala:

Maedalena Suszalska- Swieca

Przewodn iczqcy Komi sj i

Krzysztof Swietlik


